
 
Wniosek z wspólnego posiedzenia komisji 

z dnia 15 grudnia 2021 roku. 

 
 

Radna A. Bugzel zasygnalizowała brak tabliczki z regulaminem targowiska, a tym samym 

 z brakiem możliwości dzierżawy miejsca. 

 

 

 

 
      Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                      

                                                      Marcin Makowiecki                                                                                                                                                                  

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


